
 

 

Z Á P I S 

z 6. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 08.09.2022 
 

 

Dne 08.09.2022 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:30 hodin a skončeno v 17:20 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová (odchod v 16:25 

   hodin), Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý (odchod v 16:25 hodin),  

   Václav Skuhravý (příchod v 15:40 hodin), Martin Jícha  

  

Omluveni:          Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf 

  

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Jitka Peřina – Sportovní unie Karlovarska z.s. 

   Josef Kopfstein – náměstek primátorky města  

   Stanislav Štípek – zástupce FC Slavia Karlovy Vary  

   Lucie Markusková – zástupkyně Triatletu Karlovy Vary    

 

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Stanislav Štípek – zástupce FC Slavia Karlovy Vary – koncepce rozvoje fotbalových hřišť 

4. Lucie Markusková – zástupkyně Triatletu Karlovy Vary – nesrovnalosti v projektu v rámci 

rekonstrukce atletického stadionu AC Start 

5. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace – Jezdecký klub Karlovy Vary – Stará Role 

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Předseda komise Mgr. Viktor Linhart navrhl doplnění programu jednání o bod č. 4 – Lucie Markusková 

- nesrovnalosti v projektu v rámci rekonstrukce atletického stadionu AC Start.  
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Program jednání byl schválen s navrženou změnou.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka,  Ing. Václav Sebera,   

  Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý,   

  Václav Skuhravý, Martin Jícha 

proti:  nikdo  

zdržel se:   Dott. Mag. Radka Murasová 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Stanislav Štípek – zástupce FC Slavia Karlovy Vary – koncepce fotbalových hřišť  

 

1) Stanislav Štípek informoval členy komise o skutečnosti, že v současné době má fotbalový klub FC 

Slavia 16 mládežnických družstev a nachází se v kritické situaci, kdy není dostatek hracích ploch pro 

trénování všech skupin. Situaci by alespoň částečně vyřešila výstavba dalšího hřiště s umělým 

povrchem, rozměr hřiště 7+1v areálu FC Slavie v Drahovicích. Výstavba tohoto hřiště je uvedena 

v Koncepci fotbalových hřišť v Karlových Varech, která byla komisi předložena dne 08.03.2022 a 

následně vzata na vědomí Radou města Karlovy Vary dne 12.04.2022 pod bodem č. 21. 

Předpokládaná cena výstavby je cca 15 mil. Kč.  

 Dále informoval o skutečnosti, že Národní sportovní agentura (dále jen „NSA“) má v současné době 

vypsán dotační program, který by mohl pomoct s financováním této investiční akce.  

 

 Členové komise následně diskutovali nad tím, zda na realizaci tohoto projektu využít dotace NSA. 

Hlavním problémem je skutečnost, že podmínkou získání této dotace je nutnost předložit spolu 

s žádostí projekt a také stavební povolení. Ani jeden z dokumentů není v tuto chvíli připraven.  

Žádost na NSA musí být podána cca do 1 měsíce a za tuto dobu nelze tyto dokumenty připravit. 

Z toho vyplývá, že v tuto chvíli zřejmě nebude možné žádost o dotaci na rozvoj sportovního areálu 

možné podat.  

 

Komise STv doporučuje radě města alokovat v rozpočtu na rok 2023 částku 15 mil. Kč na výstavbu 

hřiště s umělým povrchem, rozměr hřiště 7+1v areálu FC Slavie Karlovy Vary v Drahovicích. 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  Ing. Václav Sebera, 

  Vladimír Hlavatý, Václav Skuhravý, Martin Jícha 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2) Další problematikou, se kterou se ve fotbalovém areálu v Drahovicích klub potýká, je nedokončená 

úprava okolí kolem velkého hřiště s umělým povrchem. Vzhledem k tomu, že není dokončená úprava 

terénu kolem tohoto hřiště, se hřiště špatně udržuje, zejména pak v zimních měsících.  

 

 Členové komise doporučili paní Štípkovi obrátit se se svým požadavkem na odbor majetku města.  

 

3) Stanislav Štipek uvedl, že se dozvěděl, že dojde ke změně užívání parkovacích ploch v ulici Polská 

(před hotelem Martel a fotbalovým areálem Slavia). Tato parkovací místa jsou využívána jak při 

trénincích tak i při fotbalových utkáních. V případě, že by nemohla být využívána, bude nutné zajistit 

parkovací místa jinde. 

 

 Viktor Linhart uvedl, že tyto parkovací plochy byly zahrnuty do koncepce „Doprava v klidu“ a i 

nadále budou moci být využívány jak hosty hotelu Martel tak i fotbalisty FC Slavia.  

  

4. Lucie Markusková – zástupkyně Triatletu Karlovy Vary – nesrovnalosti v projektu v rámci 

rekonstrukce atletického stadionu AC Start 

 

Lucie Markusková upozornila členy komise na nesrovnalosti v projektu v rámci rekonstrukce 

atletického stadionu AC Start. V konečné verzi projektu jsou špatně umístěny dálkařské sektory. Není 

zde  řešen  ani  prostor  pro  časomíry. Spolu  s panem  Vukliševičem  zástupcem  atletického  klubu  

SC Start své požadavky na úpravy projektu sdělili náměstkovi primátorky panu Josefu Kopfsteinovi 

a také vedoucímu odboru majetku panu Matyášovi. Pokud by došlo k rekonstrukci dle jí obdržené 

dokumentace, nebude moci být areál řádně využíván. Je tedy potřeba provést dílčí úpravy projektu 

ještě před zahájením rekonstrukce.  

 

 Ohledně této situace byl Václavem Skuhravým telefonicky kontaktován náměstek primátorky 

Josef Kopfstein, zda je mu tento problém znám. Josef Kopfstein telefonicky sdělil, že o těchto 

rozporech v projektu ví a že se situace bude řešit. Přislíbil, že se na jednání komise dostaví osobně, 

aby podal k této věci více informací.  

 Josef Kopfstein se dostavil s projektovou dokumentací, ve které jsou původní požadavky atletů 

zapracovány. Uvedl, že architekti zpracovali ještě jeden projekt, který však neodpovídá zadání. 

Tento projekt zřejmě obdrželi i zástupci atletických klubů. Město však bude nadále trvat na 

projektu, který odpovídá zadání. Cca kolem 15.09.2022 proběhne schůzka s projektanty a pan 

Josef Kopfstein přislíbil, že na toto jednání budou také přizvání zástupci atletických klubů paní 

Lucie Markusková (Triatlet Karlovy Vary) a pan Petr Vukliševič (SC Start Karlovy Vary).  

 

5. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace – Jezdecký klub Karlovy Vary – Stará Role 

 

Komise se zabývala mimořádnou žádostí – Jezdecký klub Karlovy Vary – Stará Role, z.s.   který žádá                 

o poskytnutí dotace ve výši 30.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Podzimní pohár“. 

 

Komise navrhuje podpořit žádost subjektu Jezdecký klub Karlovy Vary – Stará Role, z.s.. částkou  

30.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Podzimní pohár“. 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Václav Skuhravý, Martin Jícha 

proti:  nikdo  

zdržel se:   Ing. Václav Sebera 

 

Usnesení nebylo přijato 
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6. Různé 

Jitka Peřina: 

 Informovala členy komise o tom, že vzhledem k tomu, že formát loňského vyhlášení nejúspěšnějších 

sportovců byl velmi pozitivně, zvažuje Sportovní unie Karlovarska zachovat tento formát i pro 

vyhlášení nejúspěšnějších sportovců za rok 2022. Vyhlášení by opět proběhlo v hotelu Richmond ve 

spolupráci s agenturou pana Radka Šilhana. 

 Poskytla členům komise informace ohledně dotačních programů NSA. Sdělila, že k programu na 

provoz a údržbu sportovišť bylo podáno více žádostí než NSA očekávala, a dotace budou poměrově 

kráceny.  

Uvedla, že bylo vypsáno 2. kolo programu Můj klub. Bohužel v tomto kole se dle rozhodnutí NSA smí 

přihlásit pouze organizace, které se přihlásily již v prvním kole. Organizace, které žádost v prvním kole 

nepodaly, se v druhém kole přihlásit nemohou. Toto však NSA ve své výzvě neuvedla a sportovní 

organizace, které si v prvním kole nepožádaly, si začaly připravovat žádosti do 2. kola výzvy. Následně 

NSA podmínky ohledně možnosti přihlášení do 2. kola upravila Dodatkem. Tento krok NSA je velmi 

nepochopitelný.  

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeb komise.  

 

 

 

Dne: 09.09.2022 

Zapsal: Gabriela Kavková                         __________________ 

       

          

                                                                                 

                  __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 


